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Zápis z 11. zasedání zastupitelstvo a obce Ráječko, které se konalo dne 10. prosince 2024 

  v 18.30 hodin ve staré škole v Ráječku  

 

Zápis z 11.  zasedání ZASTUPITELSTVA OBCE RÁJEČKO  

 
Pořadové číslo ZO 

Ráječko: 
11. Datum konání: 10.12.2024 

 

Zápis provedl(a): Lucie 

Menšíková   

Začátek jednání: 18:30 hodin 

Místo konání: Stará škola  Konec jednání:  19:30 hodin  

Přítomni: Miroslav Havlíček, Pavel Henek,  Nataša Hudcová, Pavel  

Kouřil, Jaroslav Martének, Zdeněk Menšík, Marcel Mokrý, 

Zdeněk  Nečas, Hana Průchová,Vít Rajtšlégr, Jan Sehnal, 

Kateřina Sehnalová, Jiří Škaroupka, Michal Wutka. 

Omluveni: Tomáš Matyšek  

Nepřítomni: ----- 

Ověřovatelé: Jan Sehnal , Pavel Kouřil  

 

 

 

Zahájení, schválení programu jednání, kontrola minulého zápisu.  
Na začátek pan starosta upozornil, že průběh zasedání je nahráván. 

Pan starosta konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno v souladu s § 92 odst. 1 zákona č. 

128/2000 sb., o obcích (obecní zřízení). Informace podle § 93 odst. 1 zákona o obcích byla na 

úřední desce Obecního úřadu Ráječko zveřejněna v souladu se zákonem nejméně 7 dní a byla 

hlášena obecním rozhlasem.  

 

Starosta dále z prezenční listiny přítomných zastupitelů konstatoval, že je přítomno 14 členů 

zastupitelstva obce Ráječko, tudíž je  zastupitelstvo  usnášení schopné.  Omluven je pan Tomáš  

Matyšek. 

 

Zapisovatelkou je určena paní Lucie Menšíková. 

 

Starosta konstatuje, že zápis z minulého   zasedání zastupitelstva obce byl řádně sepsán a je se 

všemi přílohami uložen na obecním úřadě k nahlédnutí. Zápis je také v anonymizovaném znění  

zveřejněn na internetových stránkách obce na www.rajecko.cz.  

Kontrolu zápisu z minulého zasedání provedli ověřovatelé  pan Zdeněk Nečas a pan Miroslav  

Havlíček   bez připomínek, zápis ověřili a stvrdili svým podpisem.  

 

Předsedající navrhl určit ověřovatele zápisu pana Jana Sehnala a pana  Pavla Kouřila.  

Předsedající vznesl dotaz, zda má někdo jiný návrh na ověřovatele zápisu. Nestalo se tak. 

 

Došlo k hlasování o ověřovatelích dnešního zápisu.  

viz usnesení č. 1/11 - Výsledek hlasování:       Pro:14   Proti: 0 Zdrželi se: 0 

 

 

 

 

 

http://www.rajecko.cz/
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Program:  

 

Všichni zastupitelé obdrželi návrh programu dnešního zasedání ve znění:  

 

1. Zahájení, schválení programu jednání, kontrola minulého zápisu 

2. Zprávy ze schůzí  rady obce a výborů zastupitelstva obce  

3. Obecně závazná vyhláška  o  stanovení obecního systému odpadového hospodářství  

Obecně závazná vyhláška o místním poplatku za obecní systém odpadového 

hospodářství  

4. Smlouva o smlouvě budoucí kupní mezi obcí Ráječko a  společností Tyco Fire & 

Security Czech Republic s.r.o. 

5. Smlouva o právu provést stavbu  cyklostezky mezi Obcí a Jihomoravským krajem  

6. Darovací smlouva  mezi Obcí  Ráječko společností HOPA Group 

7. Žádosti spolků o neinvestiční dotaci z rozpočtu obce v roce 2025 

8. Rozpočet obce na rok 2025, střednědobý výhled rozpočtu 2025-2026 

9. Pošta, různé, interpelace 

10. Usnesení 

11. Závěr  

 

Starosta vyzval přítomné zastupitele, zda mají nějaký pozměňovací návrh či nějakou 

připomínku k návrhu programu.  

 

Starosta dal hlasovat o návrhu programu.   

Viz usnesení č. 2/11 - Výsledek hlasování:    Pro: 14   Proti: 0  Zdrželi se: 0 

 

 

2. Zprávy ze schůzí  rady obce a výborů zastupitelstva obce  

 

 

Předseda finančního výboru pan Mgr. Martének  přednesl zprávu o činnosti finančního výboru, 

finanční výbor se sešel dvakrát. Předseda finančního výboru seznámil přítomné zastupitele  

s tvorbou návrhu rozpočtu, detailně se zabýval  plánovanými výdaji na stavbu bytového domu, 

tyto objemnější výdaje jsou kryty příjmovou částí as sice úvěrem  na tuto stavbu.  

 

Předseda kontrolního výboru pan Michal Wutka přednesl zprávu o činnosti kontrolního výboru. 

Kontrolní výbor se sešel dvakrát.  

 

Zastupitelstvo bere zprávy  o činnosti finančního a kontrolního výboru na vědomí. 

 

viz usnesení č. 3/11 – výsledek hlasování:       Pro: 14   Proti: 0  Zdrželi se: 0 
 

Všichni zastupitelé obdrželi zprávu z usnesení schůzí rady  obce, které se konaly  od 

ustavujícího  zasedání zastupitelstva. Starosta vyzval přítomné zastupitele, zda má někdo 

nějakou připomínku ke zprávě ze schůzí rady obce. Zastupitelstvo obce   bere zprávy z rady   

na vědomí. 

 

Pan Marcel Mokrý vznáší dotaz k výběrovému řízení na akce Vybudování parku a odpočinkové 

zóny u hřbitova.  

Pan starosta vysvětlil, o jaký projekt se jedná.  
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viz usnesení č. 4/11 – výsledek hlasování:       Pro: 14   Proti: 0  Zdrželi se: 0 
 

   

3. Obecně závazná vyhláška  o  stanovení obecního systému odpadového hospodářství  

    Obecně závazná vyhláška o místním poplatku za obecní systém odpadového             

hospodářství  

 

Zastupitelé obdrželi v materiálech návrh Obecně závazná vyhláška  o  stanovení obecního 

systému odpadového hospodářství  a Obecně závazná vyhláška o místním poplatku za obecní 

systém odpadového   hospodářství. Sazba poplatku je navrhována ve výši 700,- Kč/osoba/ rok.  

 

viz usnesení č.5/11 – výsledek hlasování:       Pro: 14   Proti: 0  Zdrželi se: 0 

 

4. Smlouva o smlouvě budoucí kupní mezi obcí Ráječko a  společností Tyco Fire & 

Security Czech Republic s.r.o. 

 

Pan starosta na úvod tohoto bodu seznámil zastupitele s průběhem získávání souhlasů vlastníků 

pozemků, na kterých je plánována cyklostezka z Ráječka do Rájce. K dnešnímu dni jsou 

získány souhlasy od  většiny vlastníků. Chybí pouze společnost TYCO,  Jihomoravský kraj a 

pan Karel Krejčí. 

 

Je předložen návrh na schválení znění Smlouvy o uzavření budoucí Smlouvy kupní mezi Obcí 

Ráječko a  společností Tyco Fire & Security Czech Republics.r.o. Předmětem  smlouvy je 

budoucí koupě části pozemku p.č. 1344//1, 1809/4 a 3452 zastavěnou stavbou Cyklostezky 

Ráječko – Rájec.   Cena za 1 m2 činí 200,- Kč.  

 

viz usnesení č.6/11 – výsledek hlasování:       Pro: 14   Proti: 0  Zdrželi se: 0 

 

 

Vlastník pozemku p.č. 3440 pan požádal pro vyslovení souhlasu se stavbou na 

jeho pozemku  o uzavření smlouvy  o budoucí smlouvě kupní za cenu 400,- Kč/m2 . 

 

Byla otevřena k tomuto bodu rozprava. Žádný dotaz nebyl vznesen. 

viz usnesení č.7/11 – výsledek hlasování:       Pro: 14   Proti: 0  Zdrželi se: 0 

 

 

5.  Smlouva o právu provést stavbu  cyklostezky mezi Obcí a Jihomoravským krajem  

 

Zastupitelé obdrželi v materiálech  znění smlouvy o právu provedení stavby cyklostezky mezi 

Obcí  Ráječko a Jihomoravským krajem  

 

Předmětem této smlouvy je udělení souhlasu JMK, která je  vlastníkem silnice III/37436 a 

pozemků p. č 3453, p. č.  1345/11,  p. č.  1809/14,   v k. ú. a obci Ráječko a p. č.  2049 v k. 

ú Rájec nad Svitavou, obci Rájec - Jestřebí  se stavbou cyklostezky Ráječko-Rájec.  

 

viz usnesení č. 8/11 – výsledek hlasování:       Pro: 14   Proti: 0  Zdrželi se: 0 

 

6. Darovací smlouva  mezi Obcí  Ráječko  a společností HOPA Group 
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Zastupitelům byla zaslána Darovací smlouva mezi Obcí Ráječko a HOPA Group s.r.o. , 

předmětem je  finanční dar společnosti HOPA Group ve výši 500 000,- Kč  obci Ráječko.  

Zastupitelé znění smlouvy projednalo a  uzavření smlouvy schválilo.  

viz usnesení č. 9/11 – výsledek hlasování:       Pro: 14   Proti: 0  Zdrželi se: 0 

 

 

7. Žádosti spolků o neinvestiční dotaci z rozpočtu obce v roce 2025 

 

Zastupitelé obdrželi s materiály na jednání žádosti spolků o dotaci na činnost na rok 2025:  

 

SK Olympia 

 

Je předložena žádost spolku SK Olympia o dotaci na rok 2025 ve výši 600 000,- Kč  

 

Starosta obce vyzval přítomné zastupitele k diskuzi a k podání případných  jiných návrhů.  

Žádný návrh k diskuzi nebo  komentování neproběhl.  

 

Pan Starosta tedy přistoupil k návrhu usnesení a hlasování:  

Zastupitelstvo obce schvaluje poskytnutí neinvestiční dotace pro spolek SK Olympia Ráječko  

na rok 2025 ve výši 600 000,- Kč, schvaluje uzavření veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí 

dotace po provedené řádné kontrole závěrečného vyúčtování dotace obdržené v roce 2024, 

jejímž výsledkem bude potvrzení správnosti použití dotace. 

viz usnesení č.10/11 – výsledek hlasování:       Pro: 10  Proti: 0  Zdrželi se: 2 

 

 

RDR Akademie  

Spolek RDR Akademie podal žádost o dotaci na rok 2025 ve výši 298 500,- Kč. 

V roce 2024  byla obcí spolku poskytnuta dotace ve výši 262 500,- Kč.  

 

Pan starosta dal hlasovat o usnesení, že zastupitelstvo obce schvaluje poskytnutí spolku RDR 

Akademii dotaci ve výši       Pan starosta dodal, že součástí usnesení bude konstatování, že 

uzavření  veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí dotace bude možné až po provedené řádné 

kontrole závěrečného vyúčtování dotace obdržené v roce 2024, jejímž výsledkem bude 

potvrzení správnosti použití dotace, jako tomu je u všech dotací.  

 

Pan Mokrý omlouvá pana Hájka, předsedu RDR akademie  a komentuje navýšení  požadované 

částky o dotaci, jedná se o inflaci.  Dále sděluje, že požadovaná částka byla ponížena oproti  

požadované výši v Městysy  

 

viz usnesení č.11/11 – výsledek hlasování:       Pro: 14 Proti:  0 Zdrželi se : 0 
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8.  Rozpočet obce na rok 2025 

 

Projednání návrhu  rozpočtu na rok 2025 

Pan starosta na úvod projednávání  rozpočtu uvedl, že existuje několik skutečností, které 

nejsou v současné době zcela známé. Například změna, která se má týkat úhrady mzdových 

prostředků nepedagogických pracovníků.  K tomuto tématu proběhla debata.  

 

Všichni zastupitelé obdrželi návrh rozpočtu obce na rok 2025. Návrh rozpočtu je zpracovaný 

v třídění podle rozpočtové skladby na jednotlivé paragrafy, vyjadřuje závazné ukazatele, jimiž 

se výkonné orgány obce při hospodaření musí řídit.  

Návrh rozpočtu byl v souladu s ustanovením zákona č. 250/2000 Sb., o rozpočtových 

pravidlech územních rozpočtů ve znění pozdějších předpisů zveřejněn na elektronické  úřední 

desce obecního úřadu od 22.11.2024 do dnešního dne tj. 10.12.2024 . Návrh rozpočtu byl 

projednán na jednání finančního výboru a na schůzi  rady obce.  

Starosta konstatuje, že rozpočet na rok 2025 je sestaven v třídění podle rozpočtové skladby na 

jednotlivé paragrafy: 

Rozpočtované  příjmy + financování: 79 686 900,-  Kč,  

Rozpočtované Výdaje + financování  79 686 900, - Kč 

 

Přebytek hospodaření je v návrhu rozpočtu zapojen ve výši 3 000 000,- Kč  s tím, že skutečná 

výše přebytku hospodaření k 31. 12. 2024 bude zapojena do rozpočtu v průběhu roku 2025 

rozpočtovým opatřením.  

 

Starosta vyzval zastupitele, zda mají nějaké připomínky k návrhu rozpočtu a otevřel rozpravu. 

 

 

Jiné dotazy již vzneseny nebyly a došlo tak k hlasování o schválení rozpočtu obce Ráječko na 

rok 2025. 

 

viz usnesení č. 12/11  – výsledek hlasování          Pro:13    Proti: 0 Zdrželi se: 1 

 

Projednání střednědobého  výhledu rozpočtu 2025-2026   

Zastupitelé s materiály  obdrželi návrh střednědobého výhledu  rozpočtu na roky 2025-2026. Je  

to plánovací dokument, zastupitelstvo je vázáno tento dokument schválit  zákonem  č. 250/2000 

Sb.  

 

viz usnesení č. 13/11 – výsledek hlasování          Pro: 13   Proti: 0  Zdrželi se: 1 

 

 

9.  Pošta, různé, interpelace 

 

Pan starosta navrhuje termíny zasedání Zastupitelstva obce Ráječko v roce 2025 

11.3., 10.6. 9.9. 9,12.  

 

Pan Mokrý sděluje, že by byl rád, kdyby místo vykácených stromů na hřišti SK Olympia byla 

vymyšlena „nějaká“  zábrana proti míčům, které by případně zapříčinily rozbití oken 

v přilehlých domech.  
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Pan starosta vysvětluje kácení stromů, které byly již přerostlé, stíní domům na ulici Sokolská, 

kořeny ničily chodníky, komunikace a stromy byly tak  objemné, že zasahovaly do průjezdnosti 

komunikace na ulici Sokolská.  

Samozřejmě  je uvažováno o  instalaci zřejmě záchytných sítí.  

 

Starosta vyzval všechny  přítomné, zda mají nějaký příspěvek do bodu různé, nestalo se tak a  

zasedání bylo v 19.30. ukončeno.  

 

 

10. Usnesení z 11. zasedání zastupitelstva obce Ráječko  

 

Usnesení ZO Ráječko č. 1/11    Zastupitelstvo obce schvaluje ověřovatele zápisu z jednání 

zastupitelstva obce Ráječko ze dne 10.12.2024    pana Jana Sehnala a pana Pavla Kouřila. 

 

Usnesení ZO Ráječko č. 2/11 

1. Zahájení, schválení programu jednání, kontrola minulého zápisu 

2. Zprávy ze schůzí  rady obce a výborů zastupitelstva obce  

3. Obecně závazná vyhláška  o  stanovení obecního systému odpadového hospodářství  

 Obecně závazná vyhláška o místním poplatku za obecní systém odpadového 

hospodářství  

4. Smlouva o smlouvě budoucí kupní mezi obcí Ráječko a  společností Tyco Fire & 

Security Czech Republic s.r.o. 

5. Smlouva o právu provést stavbu  cyklostezky mezi Obcí a Jihomoravským krajem  

6. Darovací smlouva  mezi Obcí  Ráječko společností HOPA Group 

7. Žádosti spolků o neinvestiční dotaci z rozpočtu obce v roce 2025 

8. Rozpočet obce na rok 2025, střednědobý výhled rozpočtu 2025-2026  

9. Pošta, různé, interpelace 

10. Usnesení 

11. Závěr  

 

 

Usnesení ZO Ráječko č. 3/11 

Zastupitelstvo obce bere na vědomí zprávy o činnosti  finančního a kontrolního výboru. 

 

Usnesení ZO Ráječko č. 4/11 

Zastupitelstvo obce bere na vědomí zprávy ze schůzí rady obce 

 

Usnesení ZO Ráječko č. 5/11 

 

Zastupitelstvo obce schvaluje vydání  Obecně závazná vyhláška  o  stanovení obecního systému 

odpadového hospodářství  a Obecně závazná vyhlášky o místním poplatku za obecní systém 

odpadového   hospodářství. Sazba poplatku je navrhována ve výši 700,- Kč/osoba/ rok.  

 

Usnesení ZO Ráječko č. 6/11 

Zastupitelstvo obce schvaluje uzavření  Smlouvy o uzavření budoucí Smlouvy kupní mezi Obcí 

Ráječko a  společností Tyco Fire & Security Czech Republic s.r.o. .Předmětem  smlouvy je 

budoucí koupě části pozemku p.č.1344//1 a 1809/4 zastavěnou stavbou Cyklostezky Ráječko – 

Rájec.    
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Usnesení ZO Ráječko č. 7/11 

Zastupitelstvo obce schvaluje uzavření  Smlouvy o uzavření budoucí Smlouvy kupní mezi Obcí 

Ráječko a  panem  Předmětem  smlouvy je budoucí koupě části pozemku p.č. 

3440  zastavěnou stavbou Cyklostezky Ráječko – Rájec.    

 

Usnesení ZO Ráječko č. 8/11 

Zastupitelstvo obce schvaluje uzavření smlouvy o právu provedení stavby cyklostezky mezi 

Obcí  Ráječko a Jihomoravským krajem  
Předmětem této smlouvy je udělení souhlasu JMK, která je  vlastníkem silnice III/37436 a 

pozemků p. č 3453, p. č.  1345/11,  p. č.  1809/14,   v k. ú. a obci Ráječko a p. č.  2049 v k. 

ú Rájec nad Svitavou, obci Rájec - Jestřebí  se stavbou cyklostezky Ráječko-Rájec.  

 

 

Usnesení ZO Ráječko č. 9/11 

Zastupitelstvo obce schvaluje uzavření  darovací smlouvy mezi Obcí Ráječko a HOPA Group 

s.r.o. , předmětem je  finanční dar společnosti HOPA Group ve výši 500 000,- Kč  obci Ráječko.  

viz usnesení č. 9/11 – výsledek hlasování:       Pro: 14   Proti: 0   

 

Usnesení ZO Ráječko  č. 10 /11 

Zastupitelstvo obce schvaluje poskytnutí neinvestiční dotace pro spolek SK Olympia Ráječko  

na rok 2025 ve výši 600 000,- Kč, schvaluje uzavření veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí 

dotace po provedené řádné kontrole závěrečného vyúčtování dotace obdržené v roce 2024, 

jejímž výsledkem bude potvrzení správnosti použití dotace. 

 

Usnesení ZO Ráječko  č. 11/11 

Zastupitelstvo obce schvaluje poskytnutí neinvestiční dotace pro spolek  RDR Akademie na 

rok 2025 ve výši 298 500,- Kč, schvaluje uzavření veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí dotace 

po provedené řádné kontrole závěrečného vyúčtování dotace obdržené v roce 2024, jejímž 

výsledkem bude potvrzení správnosti použití dotace. 

 

Usnesení ZO Ráječko č. 12 /11 

Zastupitelstvo obce schvaluje rozpočet na rok 2025 v třídění podle rozpočtové skladby na 

jednotlivé paragrafy: 

Rozpočtované  příjmy + financování: 79 686 900,-  Kč,  

Rozpočtované Výdaje + financování  79 686 900, -  Kč 

 

Usnesení ZO Ráječko č. 13/11  

Zastupitelstvo obce schvaluje střednědobý výhled  rozpočtu na roky 2025-2026.  

 

Závěr  
Starosta konstatuje, že byly vyčerpány všechny body dnešního jednání a zasedání 

v hod  ukončil. 

  

 

 

 

 

 

 

 



 Z á p i s  z e  z a s e d á n í  z a s t .  o b c e  R á j e č k o  d n e  1 0 . 1 2 . 2 0 2 4  

S t r á n k a  8 | 8 

 

 

 

 

Přílohy zápisu:  

 

1) Presenční listina členů zastupitelstva  

2) Presenční listina občanů   

3) Zveřejněná informace o konání zasedání  

4) Listina prokazující průběh hlasování – jmenovitě  

 

Zápis byl vyhotoven dne:  

 

Zapisovatelka: Lucie Menšíková:   …………………………………. 

 

Ověřovatelé zápisu:  

 

 

Jan Sehnal: ……………………………   dne ………………………….. 

 

 

Pavel Kouřil: ………………………… dne …………………………… 

 

 

 

……………………… dne: ……………     ………………………….. dne: ……………. 

Kateřina Sehnalová         Vít Rajtšlégr  

místostarostka obce Ráječko        starosta obce Ráječko  

 

 




